
Or.V.0062- 159/09

Protokół Nr 159/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 30 lipca 2009 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III  kadencji,  w dniu 30 lipca
2009  roku,  o  godz.  1030  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Zapoznanie się z pismem Nadleśnictwa Rudka w sprawie protokolarnego
przekazania w zarząd działek znajdujących się w zasobach byłego PFZ
położonych na terenie gminy Poświętne.

3. Zapoznanie się z pismami Starostw Powiatowych w Mońkach, Wysokim
Mazowieckim,  Łomży,  Hajnówce,  Sokółce  i  Zambrowie  w  sprawie
wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej drogi
nr 1559B Białystok – Kleosin.

4. Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonej  Gminie  Dobrzyniewo  Duże  na
dofinansowanie realizacji zadania p.n. Eliminacje Powiatowe XVII Edycji
Wojewódzkiego Festiwalu Piosenki Przedszkolaków „Mama, Tata i ja”.

5. Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  celowej  udzielonej  Samodzielnemu
Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Łapach na zakup aparatury
do znieczulenia ogólnego z monitorowaniem funkcji życiowych.

6. Omówienie sytuacji związanej z wstrzymaniem przekazania dotacji przez
miasto Białystok na działalność Powiatowego Urzędu Pracy.

7. Podpisanie  odpowiedzi  na  pismo  Urzędu Gminy  Dobrzyniewo  Duże  w
sprawie  zaopiniowania  inwestycji  pn.  „Rozbudowa  ul.  Klubowej  i  ul.
Sadowej”.

8. Podpisanie odpowiedzi  na pismo Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny w
sprawie  współfinansowania  zadania  „Przebudowa  wraz  z  rozbudową
drogi powiatowej nr 1483B na odcinku Juchnowiec Kościelny – Wojszki
droga 19 wraz z przebudową skrzyżowania w Juchnowcu Kościelnym na
rondo”.

9. Podpisanie  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Choroszczy  w  sprawie
zaprojektowania  i  wykonania  dalszego  odcinka  drogi  Białystok  –
Kruszewo.  

10. Zapoznanie  się  z  pismem  Urzędu  Miejskiego  w  Supraślu  w  sprawie
wykonania nawierzchni asfaltowej na ulicy Nowej w Supraślu na odcinku
od ulicy Wczasowej do ulicy Dolnej.

11. Zapoznanie  się  z  pismem  Urzędu  Miejskiego  w  Supraślu  w  sprawie
nieodpłatnego  przekazania  na  rzecz  Gminy  bruku  pochodzącego  z
rozbiórki ulicy Cieliczańskiej.



12. Zapoznanie  się  z  pismami  Wójta  Gminy  Poświętne  w  sprawie
zagospodarowania  kwot  pozostałych po rozstrzygnięciu przetargów na
zadania  „Remont  chodnika  w  ciągu  drogi  powiatowej  nr  1563B  w
miejscowości  Gołębie”  oraz  „Remont  kapitalny  drogi  powiatowej  nr
1562B Gąsówka Stara – Kamińskie Ocioski”. 

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenie  pełnomocnictwa  do
przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego (407/09).

14. Podpisanie  wniosku  o  wyrażeniu  zgody  na  realizację  postępowania  o
udzielenie zamówienia publicznego.

15. Podpisanie  ogłoszenia  o  zamówienia  wykonania  robót  budowlanych  w
budynku  Centrum  Edukacji  w  Supraślu,  polegających  na
termomodernizacji budynku Internatu Centrum Edukacji w Supraślu.

16. Zawarcie umowy z Przedsiębiorstwem Handlowo – Usługowym „BBWW”
sp.  z  o.o.  na  wykonanie  termomodernizacji  budynku dydaktycznego z
salą w Centrum Edukacji w Supraślu.

17. Zapoznanie się z pismem w sprawie dofinansowania remontu zabytkowej
bramy w Uhowie Parafia Rzymskokatolicka p.w. Św. Wojciecha.

18. Podpisanie  umowy  z  SP  ZOZ  w  Łapach  w  sprawie  przekazania
dofinansowania na zakup dwóch lamp operacyjnych bezcieniowych.

19. Spotkanie z Burmistrzem Łap w celu omówienia współpracy pomiędzy
Gminą a Powiatem.

20. Zapoznanie się z protokołem pokontrolnym z kontroli  przeprowadzonej
przez audytora w Domu Pomocy Społecznej JAWOR w Jałówce.

21. Rozpatrzenie  wniosków  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy
Rodzinie w Białymstoku o dokonanie zmian w budżecie na 2009 r.

22. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy
w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok.

23. Podpisanie  odpowiedzi  na  pismo  Urzędu  Miejskiego  w  Supraślu  w
sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie doraźnie placu w Supraślu
przy ul.  J.  Piłsudskiego działka nr  562/7 będącą własnością  Starostwa
Powiatowego  w  Białymstoku  na  potrzeby  lądowiska  dla  śmigłowców
sanitarnych.

24. Zapoznanie się z pismem Młodzieżowego Klubu Sportowego „SPRZĄŚLA”
w sprawie porównania operatów szacunkowych budynków.

25. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu  na  2009  rok
(408/09).

26. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu    nr 158/09 z dnia 23 lipca 2009 roku, przyjęli go jednogłośnie, bez
uwag.
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Ad. 2

Zapoznanie  się  z  pismem  Nadleśnictwa  Rudka  w  sprawie
protokolarnego  przekazania  w  zarząd  działek  znajdujących  się  w
zasobach byłego PFZ położonych na terenie gminy Poświętne.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński, odczytał Członkom
Zarządu  pismo  Nadleśnictwa  Rudka  w  sprawie  protokolarnego  przekazania  w
zarząd działek znajdujących się w zasobach byłego PFZ położonych na terenie
Gminy Poświętne /zał. nr 2/. Przypomniał, iż pismo to jest związane z wnioskiem
Komisji Rolnictwa i Środowiska oraz Turystyki i Rozwoju Powiatu.

Pan Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego, zauważył
iż  jest  to  pismo  od  kolejnego  Nadleśnictwa  w  tej  kwestii,  i  zaproponował  by
wszystkie  te  pisma,  po  otrzymaniu  odpowiedzi  od  pozostałych  nadleśnictwa
wróciły raz jeszcze pod obrady Zarządu Powiatu Białostockiego, tak by  Zarząd
mógł mieć pełny przegląd sytuacji i mógł podjąć decyzję jakie dalsze działania
należy podjąć.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
zobowiązał Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości do przedłożenia
ponownie ww. sprawy na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego
po  otrzymaniu  odpowiedzi  ze  wszystkich  nadleśnictw  na  terenie
Powiatu.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

Ad. 3

Zapoznanie  się  z  pismami  Starostw  Powiatowych  w  Mońkach,
Wysokim  Mazowieckim  i  Zambrowie  w  sprawie  wyrażenia  opinii
dotyczącej  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  drogi  nr  1559B
Białystok – Kleosin.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
Członków  Zarządu  z  pismami  Starostw  Powiatowych  w  Mońkach,  Wysokim
Mazowieckim, Łomży, Hajnówce, Sokółce i Zambrowie w sprawie wyrażenia opinii
dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1559B Białystok – Kleosin
/zał. nr 3 – 5/. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismami  i
skierował je do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 4

Przyjęcie rozliczenia dotacji udzielonej Gminie Dobrzyniewo Duże
na  dofinansowanie  realizacji  zadania  p.n.  Eliminacje  Powiatowe  XVII
Edycji Wojewódzkiego Festiwalu Piosenki Przedszkolaków „Mama, Tata i
ja”.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym  rozliczenie  dotacji  udzielonej  Gminie  Dobrzyniewo  Duże  na
dofinansowanie  realizacji  zadania  p.n.  Eliminacje  Powiatowe  XVII  Edycji
Wojewódzkiego Festiwalu Piosenki Przedszkolaków „Mama, Tata i ja” /zał. nr 6/.
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Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, omówiła szczegóły
ww. zagadnienia. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  przyjął  ww.
rozliczenie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 5

Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  celowej  udzielonej  Samodzielnemu
Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Łapach na zakup aparatury
do znieczulenia ogólnego z monitorowaniem funkcji życiowych.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
Członków  Zarządu  z  rozliczeniem  dotacji  celowej  udzielonej  Samodzielnemu
Publicznemu  Zakładowi  Opieki  Zdrowotnej  w  Łapach  na  zakup  aparatury  do
znieczulenia ogólnego z monitorowaniem funkcji życiowych /zał. nr 7/.

Wyjaśnienia w ww. sprawie przedłożyła Pani  Maria Borodziuk – Skarbnik
Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyjął  ww.
rozliczenie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 6

Omówienie sytuacji związanej z wstrzymaniem przekazania dotacji
przez miasto Białystok na działalność Powiatowego Urzędu Pracy.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przywitał przybyłą na
posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy
– Panią Barbarę Grażynę Wacławską. Poinformował, iż w chwili  obecnej miasto
Białystok  wstrzymało  przekazanie  dotacji  dla  Powiatu  Białostockiego  na
działalność  Powiatowego  Urzędu  Pracy.  Przypomniał,  iż  jest  to  kwota  około
200 000 złotych. 

Pani Barbara Grażyna Wacławska – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w
Białymstoku, wyjaśniła iż w czasie rozmowy Prezydent Białegostoku zobowiązał
się do przekazania ww. dotacji. Być może zaszło tu nieporozumienie, które należy
wyjaśnić.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, poinformowała o
braku odpowiedzi na pisma wysyłane w tej sprawie do Urzędu Miejskiego.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego zauważył, iż w związku
z tym należy rozważyć rozdzielenie Powiatowego Urzędu Pracy.

Pani Barbara Grażyna Wacławska – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w
Białymstoku omówiła plusy i minusy tej propozycji. Jednocześnie poprosiła Zarząd
Powiatu  Białostockiego  o  czas  do  17  sierpnia  2009  roku  na  przeprowadzenie
rozmów z Prezydentem Miasta Białegostoku na temat przekazania ww. dotacji.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  sytuacją  i
jednogłośnie postanowił zobowiązać Panią Barbarę Grażynę Wacławską
– Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy do przeprowadzenia rozmów z

4



Prezydentem Miasta Białegostoku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Urzędowi
Pracy w Białymstoku.

Ad. 7

Podpisanie odpowiedzi na pismo Urzędu Gminy Dobrzyniewo Duże
w sprawie zaopiniowania inwestycji pn. „Rozbudowa ul. Klubowej i ul.
Sadowej”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
propozycję  odpowiedzi  na  pismo Urzędu Gminy Dobrzyniewo Duże  w sprawie
zaopiniowania  inwestycji  pn.  „Rozbudowa  ul.  Klubowej  i  ul.  Sadowej  w  m.
Dobrzyniewo Duże wraz z towarzyszącą infrastrukturą techniczną /zał. nr 8/.

Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku, poinformowała, iż Gmina Dobrzyniewo Duże, ma zamiar realizować
ww.  inwestycję  w  oparciu  o  przepisy  tzw.  specustawy,  w  związku  z  czym
wymagane jest zasięgnięcie opinii Zarządu Powiatu Białostockiego w tej sprawie.
Ww. propozycja odpowiedzi opiniuje inwestycję pozytywnie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
pismo,  upoważniając do jego podpisania  Pana Adama Kamińskiego –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 9/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

Podpisanie  odpowiedzi  na  pismo  Wójta  Gminy  Juchnowiec
Kościelny  w sprawie  współfinansowania  zadania  „Przebudowa wraz  z
rozbudową drogi powiatowej nr 1483B na odcinku Juchnowiec Kościelny
–  Wojszki  droga  19  wraz  z  przebudową  skrzyżowania  w  Juchnowcu
Kościelnym na rondo”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu propozycję odpowiedzi na pismo Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny w
sprawie  współfinansowania  zadania  „Przebudowa  wraz  z  rozbudową  drogi
powiatowej nr 1483B na odcinku Juchnowiec Kościelny – Wojszki droga 19 wraz z
przebudową skrzyżowania w Juchnowcu Kościelnym na rondo” /zał. nr 10/.

Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku, omówiła szczegóły ww. zagadnienia.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
pismo,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 11/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 9

Podpisanie odpowiedzi na pismo Burmistrza Choroszczy w sprawie
zaprojektowania  i  wykonania  dalszego  odcinka  drogi  Białystok  –
Kruszewo.  
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Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z  propozycją  odpowiedzi  na  pismo Burmistrza  Choroszczy  w  sprawie
zaprojektowania i wykonania dalszego odcinka drogi Białystok – Kruszewo /zał. nr
12/. 

Wyjaśnienia w powyższym temacie przedstawił Członkom Zarządu Powiatu
Pani  Elżbieta  Jasińska  –  Zastępca  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. pisma, upoważniając do jego podpisania Pana Adama Kamińskiego –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 13/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 10

Zapoznanie się z pismami Urzędu Miejskiego w Supraślu w sprawie
wykonania nawierzchni asfaltowej na ulicy Nowej w Supraślu na odcinku
od ulicy Wczasowej do ulicy Dolnej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
pisma  do  Burmistrza  Supraśla  w  sprawie  współfinansowania  inwestycji
„Wzmocnienie nawierzchni ul. Nowej w Supraślu poprzez wykonanie warstwy z
betonu  asfaltowego”  w  wysokości  50%  kosztów  zadania  /zał.  nr  14  -  15/.
Poinformował, i z początkowo Burmistrz nie chciał pokryć 50% kosztów remontu
drogi,  zaś  w  chwili  obecnej  po  rozstrzygnięciu  przetargów  na  inwestycje  na
drogach gminnych jest w stanie zabezpieczyć 20 000 złotych.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła, iż ww.
kwota może nie pokryć 50% kosztów inwestycji. 

Wyjaśnienia w ww. kwestii, przedłożyła Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca
Dyrektor  Powiatowego Zarządu Dróg  w Białymstoku.  Wyjaśniła,  że  całość  ww.
zadania to kwota około 80 000 złotych. 

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismami
skierował  je  do  analizy  Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w
celu przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 11

Zapoznanie się z pismem Urzędu Miejskiego w Supraślu w sprawie
nieodpłatnego  przekazania  na  rzecz  Gminy  bruku  pochodzącego  z
rozbiórki ulicy Cieliczańskiej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
pismo Urzędu Miejskiego w Supraślu w sprawie nieodpłatnego przekazania na
rzecz Gminy bruku pochodzącego z rozbiórki ulicy Cieliczańskiej /zał. nr 16/.

Wyjaśnienia w ww. kwestii, przedłożyła Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca
Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku.  Poinformowała,  iż  ww.
materiał nie jest potrzebny Powiatowemu Zarządowi Dróg w Białymstoku.
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Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła iż ww.
pismo  powinno  być  skierowane  nie  do  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  a  do
Powiatowego  Zarządu  Dróg.  Przekazanie  bruku  powinno  nastąpić  pomiędzy
Urzędem  Gminy  w  Supraślu,  a  Powiatowym  Zarządem  Dróg  w  Białymstoku.
Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  omówiła  formalności,  które  muszą  zostać
wypełnione by ww. przekazanie mogło dojść do skutku.

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem
wyraził  pozytywną  opinię  dotyczącą  przekazania  ww.  bruku  oraz
skierował pismo do analizy Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w
celu ustalenia formy prawnej przekazania oraz przygotowania propozycji
odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 12

Zapoznanie  się  z  pismami  Wójta  Gminy  Poświętne  w  sprawie
zagospodarowania kwot pozostałych po rozstrzygnięciu przetargów na
zadania  „Remont  chodnika  w  ciągu  drogi  powiatowej  nr  1563B  w
miejscowości  Gołębie”  oraz  „Remont  kapitalny  drogi  powiatowej  nr
1562B Gąsówka Stara – Kamińskie Ocioski”. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
pisma Wójta Gminy Poświętne w sprawie zagospodarowania kwot pozostałych po
rozstrzygnięciu  przetargów  na  zadania  „Remont  chodnika  w  ciągu  drogi
powiatowej  nr  1563B  w  miejscowości  Gołębie”  oraz  „Remont  kapitalny  drogi
powiatowej nr 1562B Gąsówka Stara – Kamieńskie Ocioski” /zał. nr 17 - 18/.

Wyjaśnienia  ww.  temacie  złożyła  zebranym  Pani  Elżbieta  Jasińska  –
Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku.  Zastępca
Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  poinformowała,  iż  jak
najbardziej  zasadne  wydaje  się  zwiększenie  zakresu  zadania  o  wykonanie
remontu  pozostałego odcinka  drogi  powiatowej  łącznie  z  pętlą  autobusową  w
Kamińskich Ocioskach. 

Pani  Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego,  zauważyła iż  w
takim przypadku konieczne będzie odpowiednie dokonanie zmian uchwał zarówno
Rady Gminy w Poświętnem, jak i Rady Powiatu Białostockiego.

W kwestii  dokończenia  budowy  chodnika  we  wsi  Gołębie,  Pani  Elżbieta
Jasińska  –  Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,
poinformowała,  iż  chodnik  który  jest  remontowany  we  wsi  Gołębie  nie  został
rozpoczęty od miejsca skrzyżowania z drogą wojewódzką. Jest tam 140 metrów
chodnika bitumicznego, który jest w dobrym stanie. Remont zaczęto do miejsca,
w  którym chodnik  był  ułożony  z  płyt  betonowych,  które  były  w  złym stanie.
Wojewódzki Zarząd Dróg w Białymstoku, ma w roku 2009 rozpocząć remont ww.
skrzyżowania,  wraz  z  remontem  części  chodnika.  Gminie  zależy  na  tym,  by
wymienić  chodnik  bitumiczny,  który  połączy  dwa  odcinki  chodnika
wyremontowanego.  W  chwili  obecnej  nie  wiadomo,  kiedy  Wojewódzki  Zarząd
Dróg  w  Białymstoku  zakończy  ww.  remont  i  czy  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w
Białymstoku zdąży wykonać brakujący odcinek. 

Ponadto Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu
Dróg w Białymstoku, poinformowała o trudnościach przy realizacji inwestycji na
moście na rzece Czarna k/m Sochonie.  Omówiła kwestię spotkania z Adamem
Polińskim –  Wiceprezydentem Miasta  Białegostoku.  Poinformowała,  iż  w  chwili
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obecnej  Miasto jest  zainteresowane jedynie  współfinansowaniem inwestycji  na
ulicy  Ciołkowskiego  tak  by  doprowadzić  tę  drogę  do  bezpiecznego  stanu.  Po
wstępnym  oszacowaniu  inwestycja  to  może  kosztować  około  1 700 000  –
2 000 000  złotych.  W  jej  ramach  dokonane  zostanie  poszerzenie  drogi  i
wyrównanie  nawierzchni,  poprzez  wylanie  nakładki.  W trakcie  tego  spotkania
omówiono także kwestię przebiegu ścieżek rowerowych.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zaproponował  by
Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku,  wystąpił  w  tej  sprawie  z  pismem do
Urzędu Miejskiego w Białymstoku.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismami  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  celu
przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 13

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenie  pełnomocnictwa  do
przygotowania  i  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie
zamówienia publicznego (407/09).

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu projekt uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do przygotowania
i  przeprowadzenia  postępowania  o udzielenie  zamówienia  publicznego /zał.  nr
19/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, poinformowała, iż
konieczne jest ogłoszenie ponownego przetargu na wykonanie termomodernizacji
internatu Centrum Edukacji  w Supraślu, z powodu źle określonej  stawki VAT w
poprzednim ogłoszeniu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
407/09 z dnia 30 lipca 2009 roku w sprawie udzielenie pełnomocnictwa
do  przygotowania  i  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie
zamówienia publicznego /zał. nr 20/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu.

Ad. 14

Podpisanie  wniosku  o  wyrażeniu  zgody  na  realizację  postępowania  o
udzielenie zamówienia publicznego.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z wnioskiem o wyrażenie zgody na realizację postępowania o udzielenie
zamówienia publicznego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  ww.  wniosku  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 21/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu.

8



Ad. 15

Podpisanie  ogłoszenia  o  zamówienia  wykonania  robót
budowlanych w budynku Centrum Edukacji w Supraślu, polegających na
termomodernizacji budynku Internatu Centrum Edukacji w Supraślu.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
ogłoszeniem o zamówieniu wykonania robót budowlanych w budynku Centrum
Edukacji  w  Supraślu,  polegających  na  termomodernizacji  Internatu  Centrum
Edukacji w Supraślu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  ww.  ogłoszenia  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 22/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu.

Ad. 16

Zawarcie  umowy  z  Przedsiębiorstwem  Handlowo  –  Usługowym
„BBWW”  sp.  z  o.o.  na  wykonanie  termomodernizacji  budynku
dydaktycznego z salą w Centrum Edukacji w Supraślu.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektem  umowy  z  Przedsiębiorstwem  Handlowo  –  Usługowym
„BBWW” sp. z o.o. na wykonanie termomodernizacji  budynku dydaktycznego z
salą gimnastyczną w Centrum Edukacji w Supraślu /zał. nr 23/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
umowę, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 24/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu.

Ad. 17

Zapoznanie  się  z  pismem  w  sprawie  dofinansowania  remontu
zabytkowej   bramy  w  Uhowie  Parafia  Rzymskokatolicka  p.w.  Św.
Wojciecha.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  pismem  w  sprawie  dofinansowania  remontu  zabytkowej  bramy  w
Uhowie Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Wojciecha /zał. nr 25/.

Pani  Małgorzata  Dzienis  –  Inspektor  w  Wydziale  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, omówiła szczegóły ww. sprawy. Poinformowała Zarząd,
iż  w  chwili  obecnej  na  paragrafie  z  którego  mogłaby  zostać  przekazana  ww.
dotacja  znajduje  się  kwota  5 000  złotych.  Poinformowała  jednocześnie  o
problemach  związanych  z  opracowaniem  Powiatowego  Programu  Opieki  nad
Zabytkami.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła,  iż
wspieranie tego typu działań należy raczej do zadań gminy niż powiatu. 
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował je do Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego
w celu przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 18

Podpisanie  umowy  z  SP  ZOZ  w  Łapach  w  sprawie  przekazania
dofinansowania na zakup dwóch lamp operacyjnych bezcieniowych.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z  projektem umowy w sprawie przekazania  dofinansowania  na zakup
dwóch lamp operacyjnych bezcieniowych /zał. nr 26/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, omówiła szczegóły
ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
umowę, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 27/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 19

Spotkanie  z  Burmistrzem  Łap  w  celu  omówienia  współpracy
pomiędzy Gminą a Powiatem.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przywitał przybyłych
na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Pana Romana Czepe – Burmistrza
Łap,  Pana  Stanisława  Roszkowskiego  –  Zastępcę  Burmistrza  Łap,  Panią  Annę
Sokół – Skarbnik Gminy Łapy. Poprosił przybyłych o przedstawienie najpilniejszych
zadań, które Gmina chce realizować wspólnie z Powiatem.

Burmistrz Łap – Pan Roman Czepe zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu
Białostockiego o rozważenie możliwości wykonania remontu drogi z Matysek w
kierunku tzw. cudownego źródełka (Płonka Kościelna – Płonka Matyski)  w roku
2009  przy  współfinansowaniu  Gminy.  Koszt  tego  zadania  to  około  200 000
złotych.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie stwierdził, iż w danej
chwili  pod  nieobecność  przedstawicieli  Powiatowego Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wstrzymuje  się  z  podjęciem jakiejkolwiek  decyzji  w ww.
sprawie.

Pan Roman Czepe – Burmistrz Łap, poinformował, iż Gmina chce ponownie
złożyć  do  Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  wniosek,  do
którego wejdzie skrzyżowanie drogi powiatowej z drogą gminną (ulica Graniczna i
ul. Długa). 

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. informacją. 

Kolejną  sprawą poruszoną  przez  Burmistrza  Łap,  była  kwestia  przejęcia
przez Gminę Łapy budynku po byłym ośrodku zdrowia przy ulicy Piaskowej. Pan
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Roman Czepe wyraził  nadzieję, iż  tak jak w przypadku pozostałych gmina, na
terenie których znajdowały się tego typu nieruchomości, zostanie ona przekazana
na rzecz Gminy Łapy w formie darowizny.

Pan  Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zauważył  iż  w  tej
kwestii decyzja należy do Rady Powiatu Białostockiego i Zarząd bez zgody Rady i
opinii  Komisji  Infrastruktury Technicznej  nie  może  podjąć żadnej  decyzji  w  tej
kwestii.  Ponadto  dodał,  iż  Zarząd  chciałby  otrzymać  pisemne  stanowisko
Dyrektora SP ZOZ w Łapach w tej sprawie.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, wyraziła opinię, iż
mimo wszystko warto byłoby zlecić wycenę ww. nieruchomości rzeczoznawcy.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poruszył  kwestię
dalszych losów szpitala w Łapach.

Zarząd Powiatu Białostockiego omówił z Burmistrzem Łap kwestię
przekształcenia SP ZOZ w Łapach w spółkę. Rozmowa ta miała charakter
wstępny.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 20

Zapoznanie  się  z  protokołem  pokontrolnym  z  kontroli
przeprowadzonej przez audytora w Domu Pomocy Społecznej JAWOR w
Jałówce.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przywitał przybyłego
na  posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  Pana  Jana  Steckiewicza  –
Dyrektora  Domu  Pomocy  Społecznej  Jawor  w  Jałówce.  Poprosił  o  omówienie
protokołu pokontrolnego. 

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  omówiła
szczegółowo ww.  kwestię.  Przypomniała,  iż  ww.  kontrola  wynikła  z  interpelacji
Radnego Pana Tomasza Grzegorza Ołdytowskiego. Audytor dokonał szczegółowej
kontroli  wydatków i dochodów za rok 2008. Audytor nie dopatrzył się żadnych
nieprawidłowości.  Jest  tylko jedna uwaga dotyczący wydatków inwestycyjnych,
związana  z  umową  na  wykonanie  projektu  budowlanego  przebudowy  Domu
Pomocy Społecznej Filii w Łaźniach na Ośrodek Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami
Psychicznymi.  Nieprawidłowo  zostały  naliczone  odsetki  z  tytułu  zwłoki  w
wykonaniu  ww.  projektu.  Odsetki  naliczono  od  kwoty  uwzględniającej  ostatnią
ratę czyli  od 10 000 złotych, natomiast opóźnienie dotyczyło całości  projektu i
odsetki powinny być liczone od pełnej wartości czyli 30 000 złotych.

Pan  Jarosław  Wądłowski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
zauważył iż interpelacja dotyczyła jeszcze kwestii gospodarki wodno – ściekowej
w DPS. 

Pan Jan Steckiewicz – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej Jawor w Jałówce,
wyjaśnił,  iż  podjęte  już  zostały  działania  formalne  zmierzające  do  wykonania
oczyszczalni ścieków przy DPS.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zapytał  jakie  są
możliwości pozyskania dotacji z zewnątrz na ww. zadanie.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku,  wyjaśniła  iż  zadanie  to  nie  mogło  uzyskać
dofinansowania w ramach dostosowania DPS do standardów. Może ono zostać
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wsparte  środkami  z  Powiatowego  Funduszu  Ochrony  środowiska  i  Gospodarki
Wodnej.

Pani Maria Borodziuk - Skarbnik Powiatu Białostockiego, poinformowała iż
nie wiadomo czy w 2009 roku wpływy do Funduszu będą na tyle wysokie by
wspomóc tą inwestycje.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  się  z
wnioskiem do Dyrektora Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku i  Dyrektora
Domu Pomocy Społecznej Jawor w Jałowce o przeanalizowanie kwestii pozyskania
środków  zewnętrznych  na  ww.  inwestycję,  w  związku  z  tym,  iż  wielu
pensjonariuszy DPS pochodzi z miasta Białegostoku, może warto zwrócić się z tą
sprawą do Prezydenta Miasta Białegostoku. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. protokołem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 21

Rozpatrzenie wniosków Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku o dokonanie zmian w budżecie na 2009 r.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu  wnioski  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w
Białymstoku o dokonanie zmian w budżecie na 2009 rok /zał. nr 28 – 30/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku  wyjaśniał,  iż  jeden  z  wniosków  dotyczy  zmian  w
paragrafie  „rodziny  zastępcze”.  Druga  zmiana  dotyczy  zwiększenia  dotacji
celowej  dla  Powiatu  z  przeznaczeniem  na  udzielenie  pomocy  cudzoziemcom,
którzy uzyskali status uchodźcy lub ochronę uzupełniającą i wymagają wsparcia
w związku z  procesem integracyjnym. Wniosek trzeci  dotyczy  zmian w planie
finansowym Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy. 

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  omówiła
szczegółowo ww. kwestię.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski,  które zostały skierowane do Pani Marii  Borodziuk – Skarbnik
Powiatu  Białostockiego,  w  celu  uwzględnienia  ich  w  najbliższym
projekcie uchwały Zarządu Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w
budżecie Powiatu na 2009 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 22

Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Domu  Pomocy  Społecznej  w
Choroszczy w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok.

Pan  Wiesław  Pusz  -  Starosta  Powiatu  Białostockiego  odczytał  wniosek
Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy w sprawie dokonania zmian w
budżecie Powiatu na 2009 rok /zał. nr 31/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku,  wyjaśniała  iż  w  piśmie  tym Dyrektor  Domu  Pomocy
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Społecznej w Choroszczy, zwraca się z prośbą o przyznanie środków w wysokości
132 200 złotych by umożliwić zmianę ogrzewania olejowego na gazowe. Będzie
tu  konieczna  wymiana  palników  oraz  doprowadzenie  gazu.  Instalacja  olejowa
pozostanie.  Część  środków  zostanie  zrefundowana  przez  gazownię.  Będzie  to
kwota  około  20 000  złotych.  Zmiana  instalacji  grzewczej  przyniesie  duże
oszczędności.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  się  z
wnioskiem do Dyrektora Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku i  Dyrektora
Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy o przeanalizowanie kwestii pozyskania
środków zewnętrznych na ww. inwestycję.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
wniosek,  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego w celu ujęcia go w najbliższym projekcie uchwały Rady
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2009
rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów oraz Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 23

Podpisanie odpowiedzi na pismo Urzędu Miejskiego w Supraślu w
sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie doraźnie placu w Supraślu
przy ul.  J.  Piłsudskiego działka nr 562/7 będącą własnością Starostwa
Powiatowego  w  Białymstoku  na  potrzeby  lądowiska  dla  śmigłowców
sanitarnych.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przedstawił zebranym
projekt odpowiedzi na pismo Urzędu Miejskiego w Supraślu w sprawie wyrażenia
zgody na wykorzystanie doraźnie placu w Supraślu przy ul. J. Piłsudskiego działka
nr 562/7 będącą własnością Starostwa Powiatowego w Białymstoku na potrzeby
lądowiska dla śmigłowców sanitarnych /zał. nr 32 - 33/.

Pan  Jarosław  Wądłowski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
zauważył,  iż  jeśli  na  ww.  działce  ma  pojawić  się  lądowisko  dla  śmigłowców
sanitarnych, będzie musiała zostać tam umieszczona odpowiednia infrastruktura
techniczna. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, skierował ww. pismo do Wydziału
Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości,  w  celu  przygotowania  informacji
dotyczącej szczegółowo tego co ma zostać umieszczone w ww. działce
by mogła ona być lądowiskiem dla śmigłowców.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 24

Zapoznanie  się  z  pismem  Młodzieżowego  Klubu  Sportowego
„SPRZĄŚLA” w sprawie porównania operatów szacunkowych budynków.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  odczytał  zebranym
pismo  Młodzieżowego  Klubu  Sportowego  „SPRZĄŚLA”  w  sprawie  porównania
operatów szacunkowych budynków /zał. nr 34/. Starosta Powiatu Białostockiego,
zauważył iż jeśli Starostwo Powiatowe w Białymstoku ma wypłacić odszkodowanie
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za budynki  wskazane w operacie,  to  powinno  wiedzieć  dokładnie  kto  jest  ich
właścicielem. 

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego dodała, iż jeśli to
ma  być  zwrot  poniesionych  nakładów,  to  należy  udowodnić  kto  te  nakłady
poniósł, w jakiej wysokości i kiedy. Musi to być poparte dokumentami. Inaczej jest
w przypadku kupna – sprzedaży.  

Zarząd Powiatu Białostockiego, po zapoznaniu się z ww. pismem
skierował  je  do  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w  celu
przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 25

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2009
rok (408/09).

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok /zał. 35/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, poinformowała, iż
ww. zmiany dotyczą przede wszystkim zaakceptowanych wniosków omawianych
przez Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku. Ponadto
185 złotych zostało przeniesionych w ramach planu finansowego Powiatowego
Inspektoratu Nadzoru Budowlanego na ubezpieczenie samochodu. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
408/09 z dnia 30 lipca 2009 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu
na 2009 rok /zał. nr 36/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 26

Sprawy różne.

W sprawach różnych Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,
zasygnalizował  Członkom  Zarządu  potrzebę  przeniesienia  Powiatowego
Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  z  budynku  przy  ulicy  Słonimskiej,  tak  by
budynek ten był przeznaczony tylko na działalność lekarską.

Ponadto  powrócono  do temat  nie  przekazywania  przez  Urząd  Miejski  w
Białymstoku  dotacji  na  funkcjonowanie  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w
Białymstoku.

Pani  Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego,  zauważyła iż w
związku  z  zaistniałą  sytuacją  warto rozważyć możliwość  ograniczania  środków
przekazywanych na funkcjonowanie Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku o
kwotę około 40 000 złotych miesięcznie począwszy od sierpnia 2009 roku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
propozycję ograniczania kwoty przekazywanych środków na działalność
Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku o kwotę około 40 000 złotych
miesięcznie począwszy od sierpnia 2009 roku.  

Więcej  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego  posiedzenie  Zarządu
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Powiatu Białostockiego w dniu 30 lipca 2009 roku dobiegło końca o godzinie 1534. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali

Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
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